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kurum İdari kurulu Toplantı Raporu

Toplu Sözleşme Görüşmelerinin Yapılma {Jsul ve Esasları İle Kamu Görevlileri Hakem Kurulu, Kamu
Personeli Danışma Kurulu ve Kurum İdari Kurullarının T'eşkili, Çalışma {Jsul ve Esaslarına İlişkin Yanemelik
Toplu Sözleşme Görüşmelerinin Yapılma {Jsul ve Esaslqrı İle Kamu Görevlileri Hakem Kurulu, Kamu
Personeli Danışma Kurulu ve Kurum İdqri Kurullarının Teşkili, Çalışma tJsul Ve Esaslarına İlişkin YOnetmelik
uyarınca, Kurum İdari Kurulu Toplantısı 30.04.2024 Salı günü saat 09.00'da işveren vekili Genel Sekreter Yusuf
ÇETİN (Kurul Başkanı), İdari ve Mali İşler Daire Başkanı Vekili İlyas AKAR, Personel Daire Başkanı Mustafa
DOĞAN, Raportör olarak İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı Ayniyat Saymanı Levent BAŞAK, Türk Eğitim-Sen
İşyeri Temsilcisi Başkanı Zekeriya AKKAŞ'ın katılımları i[e yapılmıştır. Toplantı, Kurul Başkanı Genel Sekreter
Yusuf ÇETİN'in iyi dilekleriyle açılarak geçmiş toplantıda görüşülen konular tekrar değerlendirilip gündem
maddelerine geçi lmiştir.

Gündem Maddeleri:

Üniversitemiz çalışanlarına yönelik 2024 yılı içerisinde Görevde Yükselme ve Ünvan Değişikliği Sınavı açılması
ayrıca Görevde Yükselme ve Ünvan Değişikliği Sınavlarının düzenli olarak yapılmasının sağlanması üzerine
görüşme.

2024 yılı içerisinde YÖK tarafından yapılacak olan Görevde Yükselme ile Ünvan Değişikliği Sınavı için
Üniversitemizin ihtiyacı olan kadrolar YÖK'e bildirilmiştir.

Üniversitemiz Evliya Çelebi Yerleşkesi içerisinde personelimizin bekleme duraklarına üstü kapalı yağmurdan
koruyucu yer yapılması üzerine görüşme.

İmkinlar ve ödenekler çerçevesinde konu değerlendirilecektir.

Üniversitemiz Evliya Çelebi Yerleşkesi içerisinde sosyal tesisler bünyesinde personelin ihtiyacı doğrultusunda
kuaior, terzi ve ayakkabı tamiri hizmeti verebilecek bir yerin temin edilmesi üzerine görüşme.

Konu, ihtiyaçlar ve fiziki mek6n imkinları çerçevesinde değerlendirilecektir.

Yemekhane standartlarının yükseltilmesi ve yemek kalitesinin arttırılması üzerine görüşme.

Üniversitemiz personel yemekhanesinde çıkarılan yemekler kaliteli ve güzel olup, genel olarak personel
tarafından beğenilmektedir. Servis hizmetlerinde standardın yükseltilmesi konusunda gerekli çalışmalar
yapılacaktır.

Emekli olan personelin kuruma yapmış olduğu hizmetlerden dolayı onore edilmesi ve Emekli Kimlik Kartı
verilmesi üzerine görüşme.

Emekli olan personelimize talepleri haIinde kimlik kartı verilmektedir.

Kurum çalışanları arasında dayanışma, kaynaşma, çalışma barışı ve kurum olma bilincinin yerleşmesi için sosyal
aktivitelerin (gezi, piknik, kahvaltı, yemek, yarışmalar vb. ) yapılması ve katıhmın faz|a olması için gerekli
düzenlemelerin yapılması üzerine görüşme.

Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı tarafından bu şekilde aktiviteler yapılmakta olrıp, personele
duyurulmaktadır. Bu tür etkinliklerin artırılması için gerekli çaIışmalar yapılacaktır.

Üniversitemiz Evliya Çelebi Yerleşkesi içerisinde bulunan başıboş köpekler öğrenci ve personelimiz için tehlike arz
etmektedir, bu konuda gerekli önlemlerin alınması üzerine görüşme.
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İlçelerde bulunan Fakülte ve Meslek Yüksekokullarda çalışan personelimiz özellikle yaz döneminde öğrenci
olmadığından yemek hizmetlerinden faydalanamamaktadır. Bu mağduriyetlerinin giderilmesi üzerine görüşme.

İlçelerde bulunan Birimlerimizde, öğrenci olmayan dönemlerde yemek hizmeti verilmesi imkanlar dahilinde
mümkün olamamaktadır.

Sendika ilanlarının bütün Birimlerde Üniversitemiz Personellerine duyurulması için ilan panolarına asılması,
Fakülte ve Meslek Yüksekokul girişlerine sendika duyuru panosu yapılması üzerine görüşme.

Üniversitemiz personellerinin Sendika ilanı vb. duyurular için tüm birimlerde personelimizin görebileceği bir
alana ilan panolarının asılması, ilan panosu bulunmayan birimlerinde Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanlığı
ile irtibata geçilerek en kısa zamanda duyuru ve ilan panolarının hazırlatılıp asılması için gerekli girişimlerde
bulunulmasına.

Lojmanlarda kalan idari personel sayısını artırılması, fiyatların güncellenmesi.

Kon u değerlendirilecektir.

4688 sayılı Kamu Sendikaları Kanunu gereği Kurum İdari Kurulu toplantılarında görüşülen ve aIınan kararların
uygulanmasının sağlanması ve yapılan görüşme tutanaklarının Üniversitemiz web sayfasında yayınlanmasının
sağlanması ve kurum e-posta üzerinden personele duyurulması üzerine görüşme.

Kurum İdari Kurulu toplantılarında değerlendirilen konular kanunlar ve imkf,nlar çerçevesinde yapılmaya

çalışılmaktadır, ayrıca tutanaklar personele duyurulması için Birimlere gönderilmekle birlikte,
Üniversitemiz web sitesinde bulunan İdari ve Mali İşler Daire Başkanlığı'nın sayfasında yayınlanmaktadır.

Dilek ve Temenniler:

Türk Eğitim-Sen İşyeri Temsilcisi ZekeriyaAKKAŞ, yapılan çalışmalar ile ilgili başta Üniversitemiz Rektörü Prof.
Dr. Süleyman KIZILTOPRAK olmak üzere tüm Üniversite Yönetimine teşekkür etti.

Kurum İdari Kurulu Başkanı, Üniversite Genel Sekreteri Yusuf ÇETİN ise, tüm personelin huzurlu ve güven

ortamında çalışmalarının sağlanması için idare olarak her türlü kolaylığı göstermeye hazır olduklarını ifade etmiŞ

ve sürece destek veren Türk Eğitim-Sen İşyeri Temsilcisi Zekeriya AKKAŞ'a teşekkür ederek toplantı sona

ermiştir.

İşbu rapor 3 nüsha düzenlenerek müştereken imza altına alınmıştır. 30,04.2024
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